

Dagsorden til
FU- møde i Dansk Køreforbund
Teams

D. 12. november 2025. Kl. 19.00 til 21.00

Deltagere: Afbud:	Erling Larsen (EL), Jørgen Konge (JK), Nikolaj Hansen (NH) Anne Grethe Nørgaard (AG), Jan Eliassen (JE), Kasper Pedersen, Mette Nørgaard (ref) MN Afbud fra: Birthe Fogh, Henning Fogh
Pkt. 1: Gennemgang af dagsorden til HB mødet	1. Valg af dirigent 2. Valg af 2 stemmetællere 3. Fremlæggelse af beretninger 4. Godkendelse af det reviderede regnskab 5. Fremlæggelse og godkendelse af budget samt godkendelse af kontingent og kuskelicenser for kommende år. 6. Behandling af indkomne forslag 7. Valg af præsident – <i>punktet udgår, da der ikke valg i år</i> 8. Valg af formand 9. Valg af medlemmer til forretningsudvalg og suppleant for samme 10. Valg af kasserer – <i>punktet udgår, da der ikke valg i år</i> 11. Valg af to bilagskontrollanter 12. Valg af sekretær 13. Valg af medlemmer til faste udvalg 14. Eventuelt Hovedbestyrelsen <u>kan</u> kåre årets hest og årets DKF-ildsjæl på Hovedbestyrelsesmødet.
Pkt. 2:. Kommentarer til ovenstående	JK tager stemmesedler med Der skal kuverter med til at samle evt. stemmesedler. JK tager med. <i>Punkt 1</i> Jens Bodum forslåes <i>Punkt 4:</i> I forbindelse med fremlæggelse af regnskabet orienterer KP om fremtidig kuskelicens. <i>Punkt 6:</i> Ændring af vedtægter (vedr. paragraf 3, der skal være en mindste betaling på 1000 kr) Punkter til og med punkt 6 Frokostpause ca 12-12:30

	Kåring af Årets Ildsjæl og Årets Hest KP giver Kurt Klindt besked vedr. Årets Hest, ligeledes kontakter KP ejeren af Årets Hest om tidspunkt for kåring. Mødet fortsættes med punkt 7 <i>Punkt 9:</i> Jan vil gerne fortsætte. Der skal vælges yderligere en suppleant. Der skal vælges to nye til Forretningsudvalget <i>Punkt 11:</i> Begge modtager genvalg <i>Punkt 12:</i> JK stiller op <i>Punkt 13:</i> Udvalgene vælges (alfabetisk orden): Brugskørsel Juniorudvalg Køreudvalg Pløjeudvalg Traditionel Kørekultur Tømmertræks udvalg Fectu udvalg – underudvalg <i>Punkt 14 – Eventuelt</i> Vedr. kompetenceudvikling m.m. Dette skal under Eventuelt og er en orientering Etik, hestevelværd og kompetenceudvikling hænger sammen og der skal arbejdes videre i den retning. Der laves et udvalg der tager sig af ovenstående samlet set og udvalget skal være et ad hoc udvalg og kan nedsættes af FU.
Pkt. 3: Vedr. nye foreninger	Bred diskussion vedr. regler for optagelse af nye foreninger.
Pkt. 4: Udviklingspuljen	AG orientering vedr. udviklingspuljen og ansøgninger til denne pulje. AG foreslår at godkendte bevillinger fra udviklingspuljen lægges op på hjemmesiden. Ansøgninger skal sendes til FU, der godkender eller afviser. Det er der bred enighed om.
Pkt. 5: DRF	De respektive selskaber sender medlemstallene ind.
Pkt. 6: Hjemmeside	EL forespørger om antallet af besøgende. JK orienterer om at der har været over 100.000 besøgende. EL forespørger om det er/bliver muligt at live streame fra hjemmesiden. JK mener der i visse situationer kan være interessant. Der forespørger om FEI live streamer ved de store mesterskaber. Dette er ikke tilfældet, bortset fra interne brug ved f.eks. klager. EL spørger om JE vil undersøge om muligheden. JK spørger om det vil være legalt at bruge DKFs

	hjemmeside / klubmodul i forbindelse med VM afholdt i Danmark. Det kan f.eks. være ved bestilling af campingplads. Det foreslås at der i stedet laves et link fra DKFs hjemmeside til det selskab der afholder mesterskabet. Dog er der fordele ved at bruge klubmodul. Der arbejdes videre med dette.
Pkt. 7: Formandsmøde til foråret	EL spørger om der er behov for et formandsmøde til foråret 2026. JE mener det kan være godt med et formandsmøde alt efter om der er meget der rører sig. En mulighed er også at lave et online møde. JK foreslår at der laves et online med foreningsformændene og et møde med udvalgsformændene.
Pkt. 8: Eventuelt	
Pkt. 9: Næste møde	Dette aftales til HB d. 23. november